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23899/2011. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves város Képviselő-testületének 2011. december 14-én (szerdán) 9.00 órai 

kezdettel megtartott üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak:Kis Tamás, Kozma Tamás, Krusper Éva képviselők                       

                        Csáki Zsigmond polgármester 

 Balázs Ferenc alpolgármester 

   dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

   Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

                        Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

  Sveiczer Sándor tanácsnok  

                          Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

 Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

 Dr. Balázs Éva irodavezető 

 Ecsegi Gábor, Domján Róbert csoportvezetők 

 dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 Kozmáné Derda Edit pályázati referens 

Mengyi Norbert HVNOI gazdasági vezető 

Balogh László Heve Megyei Vízmű ZRt. hevesi üzemegység vezetője 

Malik István Heves Megyei Vízmű ZRt. műszaki vezérigazgató helyettese 

Molnár Ferenc CKÖ elnöke 

Rózsa Sándor HVNOI igazgatója 

Ungváriné Fenyves Beáta külsős bizottsági tag 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 10 fő, Deli Miklós képviselő és Szedlák Szabolcs képviselő jelezte érkezését. 

Az ülés határozatképes. A mai napon nyílt ülés keretében 10 napirend kerül tárgyalásra. 

 

Napirend: 

 

 NAPIRENDI JAVASLAT BETERJESZTŐ 

 

1/ Indítvány a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért és 

közüzemi csatornamű használatáért fizetendő 2012. évi 

díjak megállapításának tárgyában 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond  

polgármester 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/3_napirend.pdf
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2/ 
Indítvány a helyi menetrend szerinti autóbusz közlekedés 

viteldíj megállapítása tárgyában 

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/ Indítvány a lakás és helyiségek bérletéről, valamint 

elidegenítéséről szóló 18/2001. (XII.07.) önkormányzati 

rendelet módosítása tárgyában 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond  

polgármester 

4/ Indítvány Heves Város Önkormányzatának átmeneti 

gazdálkodásáról 

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ 
Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

2012. évi munkatervének jóváhagyására 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ Indítvány Heves Város intézményeiben 2012. évre érvényes 

nyersanyagnormákról és térítési díjakról 

 HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Indítvány a számlavezető pénzintézet választása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ Indítvány a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út 

forgalomképes vagyontárggyá történő minősítése 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ Indítvány a város közoktatási feladatai jövőbeni 

ellátásáról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Török János  

bizottsági elnök 

10/ Sürgősségi indítvány a Heves Városi Sport- és 

Rendezvénycsarnok üzemeltetési költségeinek viselése 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Kis Tamás 

képviselő 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/2_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/koltsegvetes_modositas.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/4_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/2_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/5_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/6_napirend.pdf
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9.03-kor Deli Miklós képviselő és Szedlák Szabolcs képviselő megérkezett a testületi ülésre. A 

testületi ülésen jelenlévő képviselők száma 12 fő.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A testület nevében névnapja alkalmából köszöntötte Balázs Ferenc alpolgármestert, Krusper 

Éva, Deli Miklós, Kis Tamás, Kozma Tamás, Török János és Sárándi István képviselőket.  

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 

Sárándi István képviselő 

 

A tájékoztatót kiegészítette azzal, hogy 2011. december 3-án a Heves Megyei Kereskedelmi és 

Iparkamara Gyöngyösön adta át a korrekt partner kitüntető díjakat, amelyet két hevesi 

vállalkozás is megkapott, az egyik vállalkozás az Ildikó fodrászat, a másik díjazott vállalkozás 

a BHB Kft.   

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy a tájékoztató 2011. december 7-én készült, egy nappal azelőtt, hogy az 

önkormányzat, a Styl Építő Zrt. és a Takarékszövetkezet között megbeszélés történt. Kérte 

Csáki Zsigmond polgármestert, hogy tájékoztassa a testületet a megbeszélés eredményéről. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Takarékbank részéről jelenleg az önkormányzat számláján inkasszó van. A Takarékbank a 

Styl Építő Zrt. és az önkormányzat között történt tárgyalásokat nehézkesnek, lassúnak találta, 

ezért inkasszálta az önkormányzat számláját. A tárgyaláson elhangzott, hogy nem akarja a 

Takarékbank az önkormányzat működőképességét elnehezíteni, meggátolni. A Takarékbank 

megegyezést szeretne az önkormányzat és a Styl Építő Zrt. között, ennek érdekében 

felszólította a Styl Építő Zrt.-t, hogy követeléséről szóló álláspontját írásban nyújtsa be. 

Véleménye szerint meg kell várni az igazságügyi műszaki szakértő jelentését. Elmondta, hogy 

az önkormányzat vitatja azt, hogy a Sportcsarnok milyen műszaki tartalommal épült meg, 

vitatja továbbá a megépült út árát is. Styl Építő Zrt.-vel szembeni követelések közé sorolta azt, 

hogy az önkormányzat olyan számlákat fizetet ki költségvetéséből, melyre nem volt köteles. 

Elmondta, hogy a nyáron benyújtott inkasszó tekintetében is az önkormányzat olyan 

költségeket fizetett ki, melyek nem a beruházással voltak kapcsolatosak, ezeket a költségeket is 

az önkormányzat követelésnek tekinti a Styl Építő Zrt.-vel szemben. A Takarékbanknak az az 

elvárása, hogy az önkormányzat foglalkozzon a Sportcsarnok ügyével. Véleménye szerint Kis 

Tamás képviselő üzemeltetéssel kapcsolatos javaslata kerüljön elfogadásra. Elmondta, hogy a 

képviselő-testületnek meg kellene határozni, hogy a Styl Építő Zrt. követeléssel szemben 

milyen követeléseket támaszt, ezeket a követeléseket a testületnek a Takarékbank felé is 

jeleznie kell. 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette.  
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Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 158/2011. (IX.14.), 156/2011. (X.26.), 187/2011. (X.26.), 

189/2011. (X.26.) önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló jelentéseket 

tudomásul vette. 

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért és közüzemi 

csatornamű használatáért fizetendő 2012. évi díjak megállapításának tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte Malik Istvánt a Heves Megyei Vízmű Rt. műszaki vezérigazgató helyettesét és 

Balogh Lászlót, a Vízmű ZRt. üzemegység vezetőjét. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy az indítvány szövegében 5,5 %-s díjemelés szerepel, ez az összeget 4,2 %-ra 

helyesbítette. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a bizottságok már 4,2 %-s díjemeléssel tárgyalták meg az indítványt. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendeletet. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

rendeletet. 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/3_napirend.pdf
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy először szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

 

32/2011. (XII. 20.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a közüzemi 

vízműből szolgáltatott ivóvízért és közüzemi csatornamű 

használatáért fizetendő 2012. évi díjakról a mellékelt 

rendeletet alkotta. 

 

 

 

 

 

2./ napirendi pont tárgya: Indítvány a helyi menetrend szerinti autóbusz közlekedés viteldíj 

megállapítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdés nem hangzott el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendeletet. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendeletet. 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/2_napirend.pdf
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

javaslatot elfogadta. 

 

 

33/2011. (XII. 20.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 

menetrend szerinti autóbusz közlekedés viteldíjáról a 

mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

3./ napirendi pont tárgya: Indítvány a lakás és helyiségek bérletéről, valamint 

elidegenítéséről szóló 18/2001. (XII.07.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdés nem hangzott el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a rendeletet 3 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a rendeletet 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a rendeletet egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a rendeletet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett a 

következő rendeletet alkotta: 

 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/koltsegvetes_modositas.pdf
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34/2011. (XII. 20.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a lakások és 

helyiségek bérletéről, valamint elidegenítéséről szóló 18/2001. 

(XII. 7.) önkormányzati rendelet módosításáról a mellékelt 

rendeletet alkotta. 

 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzatának átmeneti 

gazdálkodásáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a rendelet 5. §-t hogy kell értelmezni. Tudomása szerint testületi döntés 

született arról, hogy a rendelkezésre álló kötvényt oktatási célra használják fel. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a kötvény felhasználásához képviselő-testületi döntés szükséges. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy jelenleg még nem történt meg a kötvény beváltása, ahhoz a képviselő-testület 

döntése szükséges. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a rendeletet 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. Elmondta, hogy a rendelet 8.§-ban a dátum február 28-a 

helyett február 29-e lesz. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és rendeletet egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/4_napirend.pdf
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Sveiczer Sándor képviselő 

 

Elmondta, hogy rendelet 6. §-a és a 7. § (3) bekezdés azt tartalmazza, hogy az új költségvetési 

határozatba az átmeneti gazdálkodás időszakában teljesített kiadásokat és beszedett 

bevételeket be kell illeszteni. Javasolja, hogy a rendelet mellékleteként szerepeljen, hogy ezen 

időszak alatt milyen bevételek és milyen kiadások keletkeztek. Elmondta, hogy a 2. § (1) 

bekezdésében „ A Polgármesteri Hivatal illetve az önállóan működő és gazdálkodó 

költségvetési intézmények működési kiadásaira a 2011. évi eredeti költségvetési előirányzat 

időarányos része utalható, illetve biztosítható.” A 2011. évet költségvetési hiánnyal terveztük, 

akkor értelmezése szerint a 2012. év márciusáig a hiány idő arányos részét produkálni fogja 

az önkormányzat. Megkérdezte, hogy lehet-e ezt az arányt csökkenteni.  

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy nincs akadálya annak, hogy az adott képviselő-testületi ülésen az átmeneti 

gazdálkodással kapcsolatos adatokat a testületi tagok megkapják. Azonban a költségvetés 

elkészítése során határidőket kell betartaniuk, mely határidők általában két héttel megelőzik a 

képviselő-testület üléseit, így a testületi ülések alkalmával csak ezeket az adatokat tudja a 

hivatal a képviselő-testület tagjainak a rendelkezésére bocsátani. Megjegyezte, hogy a 

költségvetés tervezésének, és abban szereplő adatoknak, mellékleteknek meghatározott 

formája van, csak a jogszabályi előírásoknak megfelelő adatokat és mellékleteket 

szerepeltethetik a költségvetésben. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Tájékoztatta a képviselőket az önkormányzati törvény azon módosításáról, mely szerint 

minden település hitelfelvételéhez minisztériumi engedély lesz szükséges, továbbá megtiltják a 

deficites költségvetéssel tervezést. Véleménye szerint az említett módosítások szükségessé 

teszik, hogy 2012. január elején rendkívüli ülést hívjon össze. 

 

Sveiczer Sándor módosító javaslatát beterjesztőként befogadja, mely szerint a jövő évi 

költségvetés beterjesztésekor a testület tájékoztatást, kimutatást kap átmeneti gazdálkodás 

időszakában a bevételekről és a kiadásokról.  Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy a fenti 

módosítással együtt a rendeletről szavazzon.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

35/2011. (XII. 20.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testület Heves Város 

Önkormányzatának átmeneti gazdálkodásáról a mellékelt 

rendeletet alkotta. 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy Török János képviselő kérte, hogy a 9. és a 10. napirend tárgyalásának 

előrehozatalát. 
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Kérte a Képviselő-testületet, hogy szavazzanak arról, hogy a napirendi pontok tárgyalási 

sorrendje módosuljon, mely szerint a következő tárgyalandó napirendi pont a 9. napirend a 

város közoktatási feladatai jövőbeni ellátásáról szóló indítvány. Ezt a napirendet kövesse a 

10. napirend: Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok üzemeltetési költségeinek 

viseléséről szóló sürgősségi indítvány. 

 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadta a napirendi javaslatok tárgyalási 

sorrendjének módosítását. 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány a város közoktatási feladatai jövőbeni ellátásáról 

 

Beterjesztő: Török János bizottsági elnök. 

 

Török János képviselő 

 

Szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a törvényi változás ismerete nélkül a közalkalmazotti 

tanács nem tudott ülésezni, decemberi soros ülésük időpontját áttették 2012. január 5-ére. A 

bizottság is hasonló indokok alapján döntött úgy, hogy a törvény megszületése után soron 

kívül dönt az indítványról. Véleménye szerint a törvényi változások ismerete nélkül fölösleges 

lenne dönteni.  

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

231/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Oktatási és 

Szociálpolitikai Bizottság javaslata alapján a város 

közoktatási feladatai jövőbeni ellátásának vizsgálatát 2012. 

január végére, ill. a Nemzeti Köznevelési Törvény elfogadását 

követő időpontra helyezi át. 

Felkéri a Bizottságot, hogy a fenti időpontot követően az 

intézményvezetőkkel egyeztetett álláspontját terjessze be a 

Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

Határidő: 2012. januári Képviselő-testületi ülés, vagy a 

Nemzeti Köznevelési Törvény megjelenését 

követő Képviselő-testületi ülés 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/6_napirend.pdf
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10./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Heves Városi Sport- és 

Rendezvénycsarnok üzemeltetési költségeinek viselése tárgyában 

 

Beterjesztő: Kis Tamás képviselő 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy az indítvány arról szól, hogy egy ismeretlen működtető 

helyett fizeti az önkormányzat a közüzemi díjakat, az indítvány azért született, hogy ezt a 

helyzetet rendezze. A Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító javaslatát, mint beterjesztő 

befogadta. Elmondta, hogy nem a Sportcsarnok működését kívánta ellehetetleníteni 

indítványával. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kiegészítésként elmondta, hogy a határozati javaslat 1. pontjában foglaltakról a Styl Építő 

Zrt. részére már elkészült egy levél. Amennyiben a képviselő-testület a határozati javaslat 1. 

pontját elfogadja, akkor még a mai napon a Styl Építő Zrt. részére elküldésre kerül.  

Egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, mely szerint rendkívüli ülést keretében kellene 

megtárgyalni a Sportcsarnokkal kapcsolatos lépéseket. Véleménye szerint le kellene folytatni 

a testületnek a mai ülésen egy olyan vitát, amelyből kirajzolódik, hogy melyek a vitatott 

pontok. Elmondta, hogy a Takarékbank részére be kell számolni a testületi ülés eredményéről. 

Vitatott pontok között szerepel véleménye szerint a Sportcsarnok üzemeltetése. Hangsúlyozta 

az igazságügyi szakértő véleményének fontosságát.  

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság 3 fővel megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslat 1. 

pontját 3 igen szavazattal, a határozati javaslat 2. a pontját 3 tartózkodás mellett, a 

határozati javaslat 2 b. pontját 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett  elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal a határozati 

javaslat 1. pontját támogatja a következő kiegészítéssel együtt, mely szerint a bérleti 

szerződésnek megfelelően intézkedjen a közüzemi szolgáltatóknál a fogyasztási mérőhelyek 

átírásáról. 

A fentieknek 15 napon belül tegyen eleget, ennek elmaradása esetén Heves Város 

Önkormányzata 2011. december 31-vel kéri a közüzemi szolgáltatóknál (víz, gáz, villany) 

szolgáltatások szüneteltetését. 
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt a Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító 

javaslatával együtt, amelyet a bizottság elfogadásra javasol a testületnek. A Pénzügyi 

Bizottság kiegészítéssel élt, mely szerint a testület rendkívüli ülés keretében még december 

hónapban alakítson ki egy álláspontot a Sportcsarnokkal kapcsolatosan. A rendkívüli ülésre 

az igazságügyi szakértő véleményének ismeretében, továbbá a Heves Styl Kft. könyveinek 

átvizsgálását követően kerüljön sor. A módosító javaslatot a bizottság egyhangúlag 

támogatta. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a Styl Építő Zrt.-nek az üzemeltetés miatt, illetve olyan tartalmú megkeresést 

is írni kell, amelyben kérjük, hogy Ungváriné Fenyves Beátának a Styl Építő Zrt. biztosítson 

lehetőséget a könyvvizsgálat elvégezésére. A 2011. december 8-i megbeszélés során a Styl 

Építő Zrt. részéről elhangzott, hogy nem látják akadályát a könyvvizsgálatnak. 

A képviselő-testület vitatja a megépült út árát, a Sportcsarnok műszaki tartalmát és bizonyos 

számlákat. Elmondta, hogy nem vették át a cég üzemeltetését, azonban az önkormányzat 

fizetette a Sportcsarnok számláit, miközben valaki a Sportcsarnok bevételét beszedte. Vajon a 

bevételt beszedő rendelkezett-e az ehhez szükséges engedélyekkel?  

Az inkasszó tekintetében az önkormányzat bizonyos összegeket kifizetett, amely összeg 

kifizetése nem volt jogos, ezek a kifizetések ez esetben előteljesítésnek is megfelelnek.  

Elmondta, hogy a Styl Építő Zrt. nyilatkozott a 20 éves üzemeltetésről. Javasolta, hogy 

kérjenek garanciát a Styl Építő Zrt.-től az üzemeltetésre, javaslatát az indokolja, hogy sok 

gazdasági társaság szűnik meg a jelenlegi gazdasági helyzetben.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy a Styl Építő Zrt. leveléből kiderült, hogy 20 évre vállalnák a 18 millió 

forintba kerülő üzemeltetést, viszont a Styl Építő Zrt. átsiklott azon, hogy a szerződésben 8 

millió forintot amortizációs költséget vállaltak. Javasolta, hogy a rendkívüli ülésen a 

közbeszerzésben leírtakból induljanak ki. Véleménye szerint a közbeszerzés és a szerződések 

tartalma között eltérés van, ez még okozhat problémát. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Javaslatot tett, hogy a Styl Építő Zrt. a fennálló Sportcsarnokos hitelnél 360 millió forintos 

résszel járuljon hozzá a költségekhez. Tudomása van róla, hogy egy cégtől nem kérhet az 

önkormányzat bankgaranciát. Felhívta a figyelmet, hogy ne feledkezzenek meg a 20*18 millió 

forint esetében az ÁFA kérdéséről sem.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte Sveiczer Sándor képviselőt, hogy javaslatát dolgozza ki.  
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Balázs Ferenc polgármester 

 

Egyetért a határozati javaslat 1. pontjával. A határozati javaslat 2. a és b. pontjával és a Jogi 

és Ügyrendi Bizottság javaslatával viszont nem ért egyet. Elmondta, hogy ha a fűtést 

megszüneteltetik, akkor az a Sportcsarnok vezetékeinek fagyásához vezethet, mely a későbbiek 

során garanciális problémákat is felvethet.   

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy véleménye szerint a PROVITAL által készített szakértői vélemény aggályos. 

Nincs információja arról, hogy történt-e az ügyben pontosítás. Véleménye szerint a Jogi és 

Ügyrendi Bizottság módosító javaslatáról kellene szavazni, amelyet dr. Fülöp Erzsébet és dr. 

Gortva János külsős bizottsági tag dolgozott ki.  Véleménye szerint a módosító javaslat 

tartalma az eredeti javaslattal megegyezik, csak sarkalatosabb és pontosabb. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy kifogásolták a PROVITAL szakértő véleményét, erre nem érkezett még 

hivatalos válasz.  

 

Török János képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a 20*18 millió forintnál az inflációs ráta beépítésre került-e. Véleménye 

szerint Sveiczer Sándor képviselőnek javaslatában erre a momentumra is ki kellene térni. Ha 

testület megszavazza a közüzemi szolgáltatás kikapcsoltatását, akkor véleménye szerint télen 

biztonsági üzemre kellene átállni. 

 

Sárándi István képviselő 

 

Elmondta, hogy nem akarja a Sportcsarnok működését gátolni. Véleménye szerint a bizottság 

minden olyan javaslatot támogatna, amely a sportrendezvényen kívül más rendezvények 

megrendezésére is lehetőséget adna. A Sportcsarnok üzemeltetését nem csak a Styl Építő Zrt.-

vel tudja elképzelni. Elmondta, hogy a Sportcsarnokban decemberbe két rendezvényt is 

szerettek volna tartani egy táncbemutatót és egy koncertet, azonban kérésüket a Styl Építő Zrt. 

elutasította. A táncbemutatóra így a Művelődési Központba került sor, mely épületet már 

kinőtt ez a rendezvény. 

 

Vona László képviselő 

 

Ha a Styl Építő Zrt. és az önkormányzat által elkészített követeléseket szembeállítják 

egymással, és a végeredmény az önkormányzat részére állapít meg tartozást, akkor javasolja, 

hogy az évi 18 millió forintos bérleti díj terhére rója le az önkormányzat az adóságát. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Véleménye szerint a költségvetés tervezésekor nem számoltak a közüzemi díjak megfizetésével. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a költségvetésben nem volt tervezve ez említett kiadás, így a kifizetés a hiányt 

növelte, ugyanakkor volt olyan Sportcsarnokkal kapcsolatos kiadások, amelyek tervezve 

voltak, azonban azok kifizetésére nem került sor.  

A Sárándi István által elmondottakat úgy értelmezi, hogy a képviselő más üzemeltetőt is 

elképzelhetőnek tart.  

A Styl Építő Zrt. követelésével szemben a Képviselő-testület részéről lehetséges alternatívának 

tartja a Vona László képviselő által megfogalmazott javaslatot, mely szerint, ha az 

önkormányzat részére állapítanának meg tartozást, akkor az évi 18 millió forintos bérleti díj 

terhére rója le az önkormányzat az adóságát. Továbbá Sveiczer Sándor képviselő javaslatát, 

mely szerint a hitelállományból 360 millió forint a Styl Építő Zrt. fizessen meg és Török János 

képviselő javaslatát, mely szerint nézzük meg, hogy az infláció megjelentik-e a 20*18 millió 

forintba. Meg kellene nézni, hogy abban az esetben, ha Sportcsarnokot nem a Styl Építő Zrt. 

üzemeltetné, akkor mi történne a 20*18 millió forinttal. 

 

Sveiczer Sándor képviselő  

 

Javasolta, hogy a hivatal vizsgálja meg a Heves Styl Sportcsarnok Kft. esetében nettó vagy 

bruttó 18 millió forintról van szó. A közbeszerzés szerint a Styl Építő Zrt.-nek kellett volna 

üzemeltetni a Sportcsarnokot, Heves várost a használat időarányos részét kitevő költség 

terheli, véleménye szerint ez az üzemeltetés költségének 25 %-t tette volna ki. Megjegyezte, 

hogy ha átveszi az önkormányzat a Sportcsarnok üzemeltetését, akkor az összes költség Heves 

várost terheli. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a várost nem csak a kiadások terhelnék, hanem a Sportcsarnokból származó 

bevételek is az önkormányzat vagyonát gyarapítanák. Elmondta, ahhoz, hogy az 

önkormányzatnak bevétele legyen a Sportcsarnok működéséből, ahhoz rendezvényeket kellene 

szervezni, a sport tevékenységekből származó bevétel csak a közüzemi szolgáltatók számláit 

fedezi. Elmondta, hogy az üzemeltetési vita onnan indult, hogy a középiskola szalagavatóját a 

Sportcsarnokban kívánták tartani. Végül a szülői munkaközösség úgy döntött, hogy ne a 

Sportcsarnokba kerüljön megrendezésre a szalagavató bál, ennek ellenére Együd László 

igazgató úrral folytatott megbeszélés után, a Styl Építő Zrt.-nek írt egy levelet, melyben 

jelezte, hogy a Sportcsarnokban szeretnék tartani a középiskola szalagavató bálját, 

menetközben megkereste a Hevesi Táncsport Egyesület vezetése is, hogy a Művelődési 

Központ helyett rendezvényüket a Sportcsarnokban szeretnék megtartani. A szerződésben az 

szerepel, hogy évente két alkalommal közcélú igénybevétel lehetőségével élhet a város. 

Érkezett hozzá egy másik kérés is Szűcs László igazgatótól, hogy rendezzenek a 

Sportcsarnokba koncertet a Hevesi Tehetséges Gyermekek Közalapítvány támogatása 

érdekében, mivel a szalagavató bál megrendezését végül nem a Sportcsarnokban tartották 

meg, így nem volt akadálya, hogy a Sportcsarnokba kerüljön megrendezésre a koncert. A Styl 

Építő Zrt. beleegyezett, hogy a rendezvények a Sportcsarnokba kerüljenek megrendezésre, 

elkezdődött a koncert szervezése, majd a Styl Építő Zrt. engedéllyel rendelkező közreműködő 

cég részvételét kérte a rendezvények megvalósulása miatt. Az önkormányzat talált is ilyen 

céget, szerződés mintát is küldött, ennek ellenére a Styl Építő Zrt. lemondta a rendezvényeket. 
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Sárándi István képviselő 

 

Véleménye szerint fontos, hogy a képviselő-testület döntsön a Sportcsarnok üzemeltetéséről. 

Az önkormányzatnak, mint tulajdonosnak az az elvárása, hogy bevételtermelő tevékenység 

valósuljon meg, ennek érdekében a Styl Építő Zrt. nem tett semmit. Nem támogatta, hogy a 

Sportcsarnok megépüljön, de ha úgy alakult, hogy megépült, akkor azt szeretné, hogy 

működőképes legyen. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Nem lehetséges, hogy az önkormányzat üzemeltesse a Sportcsarnokot, mert az állam igényt 

tart a 18 millió forint ÁFA-ra. Az állam azért egyezett bele a projektes megvalósításba, mert a 

szerződésben rögzítette, hogy az önkormányzat évente 18 millió forint bérleti díjat kiszámláz a 

Sportcsarnok üzemeltetőjének, és ennek ÁFA-ját befizeti az államnak. Véleménye szerint a 

360 millió forint letétbe helyezésére nincs lehetőség, de javasolja, hogy szakjogász véleményét 

kérjék ki az üggyel kapcsolatosan. Véleménye szerint a 8 millió forintos amortizációs 

költséget feltétlenül írják bele a levelekbe, mivel ez az összeg a Sportcsarnok karbantartása 

miatt szükséges. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Sárándi István képviselő hozzászólását pontosította, mely szerint a Sportcsarnok tulajdonosa 

nem az önkormányzat, hanem Heves Styl Kft, amely tulajdonosa a Styl Építő Zrt. A 

közbeszerzés szerint az önkormányzat 20 év alatt fogja az üzletrészt megvásárolni.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

dr. Nagy Sándor elmondta, hogy az önkormányzat nem üzemeltetheti a Sportcsarnokot az 

ÁFA megfizetése miatt. A Sportcsarnokot az ÁFA megfizetése miatt csak gazdasági társaság 

üzemeltetheti. Elmondta, hogy teljesítési segédet azért vont be a Styl Építő Zrt. az eljárásba, 

mert maga sem felel meg a Sportcsarnok működtetéséhez szükséges feltételeknek. Véleménye 

szerint az önkormányzat is tehetne javaslatot teljesítési segédre, mivel ellenjegyzési joga van. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Üzemeltetőre azért van szükség a Styl Építő Zrt.-nek, mert a Sportcsarnok üzemeltetése 

speciális feltételeket tételez fel. Az üzemeltetést a Styl Építő Zrt. vállalta 20 évre, a HBmobili 

a speicális feltételek miatt került bevonásra. Bármely cég, amely a speciális feltételeknek 

megfelel üzemeltetheti a Sportcsarnokot.  

 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint is olyan speciális kompetenciával rendelkező céget kell választani a 

Sportcsarnok üzemeltetésére, amely évente meg tudja fizetni az évi 18 millió forint bérleti 

díjat és az ÁFÁ-t. Véleménye szerint az önkormányzat úgy működtethetné a Sportcsarnokot, 

ha a bérleti díj ki nem számlázása miatti éves áfát az önkormányzat fizetné meg az állam 

részére. 
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Török János képviselő 

 

Véleménye szerint a 18 millió forint fontosabb, mint az ÁFA kérdése. Véleménye szerint 

jelenleg a határozati javaslatról kellene szavazni, az üzemeltetőről való polemizálásra a 

rendkívüli ülés keretében kerüljön sor.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A vita azért vett ilyen irányt, hogy a rendkívüli ülésre olyan indítványt hozhassanak be a 

képviselő-testület elé, amely különböző alternatívákat tartalmaz. Elmondta, hogy Kis Tamás 

képviselői indítványa az üzemeltetés kérdésével foglalkozik. Banki inkasszó visszavonása 

miatt fontos, hogy a Takarékbank felé jelezzék, hogy a testület foglalkozott a Sportcsarnok 

kérdésével. Elmondta, hogy Kis Tamás befogadta a Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító 

javaslatát, de a téli üzemeltetés problémája miatt az eredeti javaslatról való szavazás 

lehetősége is felmerülhet. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Elmondta, hogy az eredeti javaslat 1. pontját támogatja. 

 

 

Ungváriné Fenyves Beáta bizottsági tag 

  

A Heves Styl Kft.-nek 20 éven keresztül bérbe kell adnia a Sportcsarnokot. Elmondta, hogy 

12,5 millió forintot ÁFÁ-t kell befizetnie a Heves Styl Kft-nek, amennyiben nem tudja 

bizonyítani, hogy az évben 12 hónapon keresztül bérletbe adta a Sportcsarnok üzemeltetését. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint ezeknek az adatoknak a szolgáltatását kell kérni. 

 

 

Ungváriné Fenyves Beáta bizottsági tag 

 

Ha az adóhivatal megállapítja, hogy jogtalanul vette az önkormányzat igénybe az összeget, 

akkor ezt az összeget vissza kell fizetni és akár 200 %-s adóbírság megfizetésére is kötelezheti 

az önkormányzatot. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A határozati javaslat szövege a következőképpen módosul: Heves Styl Kft. 8 napon belül 

nevezze meg Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok jelenlegi üzemeltetőjét, egyúttal 

mutassa be az Önkormányzat számára az üzemeltető referenciáit. Véleménye szerint az 

üzemeltetésre vonatkozó szerződések másolatait kellene kérni a referencia helyett. A felszólító 

levél helyett olyan levelet küldjön az önkormányzat, melyben az említett adatok szolgáltatását 

kéri. 
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Vona László képviselő 

 

Javasolta, hogy ha a határozati javaslat 1. pontjáról történne szavazás, akkor jelöltjenek meg 

határidőt. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Egyetért az elhangzottakkal, hogy téli hónapokban a minimális üzemeltetést fenn kell tartani. 

Megkérdezte, hogy jól érti-e, hogy az önkormányzat továbbra is fizetni fogja a közüzemi 

számlákat. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Javasolta, hogy a Styl Bau Zrt. az alapszerződésnek megfelelően mutassa be, hogy az épületet 

bérbe adta, továbbá, hogy az ezzel kapcsolatos díj kiszámlázásra került. 

 

Török János képviselő 

 

Javasolta, hogy kerüljön bele a határozat szövegébe, hogy 8 napon belül mutassa be.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy jelenleg inkasszó van az önkormányzat számláján, így nem tud fizetni. 

Elmondta, hogy a határozati javaslat 1. pontja végrehajtható intézkedést tartalmaz.  

Összegezte az elhangzottakat, mely szerint a határozati javaslat szövege úgy módosul, hogy 

Heves Város Önkormányzat felszólítja a Heves-Styl Kft.-t, hogy 8 napon belül nevezze meg 

Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok jelenlegi üzemeltetőjét, egyúttal mutassa be az 

Önkormányzat számára az üzemeltető referenciáit, a bérleti szerződést és azt, hogy a bérleti 

díj kiszámlázásra került. Továbbá biztosítson lehetőséget a könyvvizsgálatra. A képviselő-

testület állásfoglalásához szükségesek az említett információk.  

  

Krusper Éva képviselő 

 

A közüzemi díj kifizetésével szerinte nem lehet kompenzálni a Styl Építő Zrt. felé nem 

teljesített számlákat. 

 

Csáki Zsigmond képviselő 

 

Elmondta, hogy a Styl Építő Zrt.-nek lesznek jogos követelései. Véleménye szerint azért 

lehetséges a tárgyalás, mert mindkettő félnek vannak egymással szemben követelései. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Véleménye szerint, ha nincs kiszámlázva a kifizetés, akkor az nem kompenzálható. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy a kiadások egyik része ki van számlázva, a másik része pedig nincs kifizetve. 

 



 502 

Kis Tamás képviselő  

 

Pontosítást tett, mely szerint a határozatban Styl Építő Zrt-nek kell szerepelnie, mivel vele áll 

az önkormányzat szerződéses kapcsolatban. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy két anyag kerül ki küldésre egyik a Takarékbank részére, másik a Styl Építő 

Zrt. részére. A Takarékbank számára írt levél tartalmazni fogja, hogy a Styl Építő Zrt. 

követeléseivel nem ért egyet az önkormányzat, mert nem áll az önkormányzat rendelkezésére 

az igazságügyi szakértői vélemény, illetve a képviselő-testületnek az üzemeltetéssel 

kapcsolatosan aggályai vannak, mely szerint a Styl Építő Zrt. nem biztosított iratbetekintést a 

könyvvizsgálónak, nem mutatta be az üzemeltető referenciáit.  

A határozati javaslat 1. pontja a módosításokkal kiegészülve így hangzik: Heves Város 

Önkormányzat felszólítja a Heves-Styl Zrt.-t, hogy 8 napon belül nevezze meg Heves Városi 

Sport- és Rendezvénycsarnok jelenlegi üzemeltetőjét, egyúttal mutassa be az Önkormányzat 

számára az üzemeltető referenciáit, a bérleti szerződést és azt, hogy a bérleti díj 

kiszámlázásra került. Biztosítson arra lehetőséget, hogy Heves Város Önkormányzatának 

könyvvizsgálója, Ungváriné Fenyves Beáta a Heves Styl Kft. könyvvizsgálatát elvégezhesse. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Javasolta, hogy a határozatban a haladéktalanul szó szerepeljen a 8 napon belül szó helyett, 

elmondta, hogy a Takarékbank addig nem veszi le az inkasszót az önkormányzat számlájáról, 

ameddig nem történik lépés az ügyben. Ha a határozatban a haladéktalanul szó szerepelne, 

akkor már holnap lehetőség nyílna a probléma megoldására. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy a haladéktalanul szó határozatlan időhatározó, mindenképpen a határozatba 

egy időpontot meg kell jelölni, hogy a határozat végrehajtható legyen. Javasolta, hogy a 

határozatban az ügy sürgősségére tekintettel „a haladéktalanul, legkésőbb 5 napon belül” 

szerepeljen. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A határozat akkor úgy módosul, hogy Heves Város Önkormányzat felszólítja a Heves-Styl 

Zrt.-t, hogy a haladéktalanul, legkésőbb 5 naptári napon belül nevezze meg Heves Városi 

Sport- és Rendezvénycsarnok jelenlegi üzemeltetőjét, egyúttal mutassa be az Önkormányzat 

számára az üzemeltető referenciáit, a bérleti szerződést és azt, hogy a bérleti díj 

kiszámlázásra került. Biztosítson lehetőséget a könyvvizsgálatra.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy a módosításokat el tudja fogadni. Kérte, hogy a Jogi és Ügyrendi Bizottság 

módosító javaslatáról a képviselő-testület mindenképpen szavazzon legkésőbb a decemberi 

rendkívüli ülés alkalmával. 
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Ungváriné Fenyves Beáta külsős bizottsági tag 

 

Javasolta, hogy a határozat szövegében a Heves Styl Zrt. arra szólítsák fel, hogy biztosítsa a 

pénzügyi átvilágítást az Önkormányzat nevében eljáró személynek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Heves Város Önkormányzat felszólítja a Heves-Styl Zrt.-t, hogy a haladéktalanul, legkésőbb 5 

naptári napon belül nevezze meg Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok jelenlegi 

üzemeltetőjét, egyúttal mutassa be az Önkormányzat számára az üzemeltető referenciáit, kéri 

továbbá, hogy mutassa be a bérletbe adással kapcsolatos dokumentációt és a bérleti díj 

kiszámlázását igazoló dokumentációt, egyúttal kéri, hogy az önkormányzat nevében eljáró 

személy részére a pénzügyi átvilágítást biztosítani szíveskedjék. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a módosított határozati javaslatról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal tartózkodás – egyhangúan 

- következő határozatot hozta: 

 

232/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

ismételten felszólítja a Heves-Styl Építő Zrt.-t, hogy 

haladéktalanul, de legkésőbb öt naptári napon belül 

nevezze meg a Heves Városi Sport- és 

Rendezvénycsarnok jelenlegi üzemeltetőjét, egyúttal 

mutassa be az Önkormányzat számára az üzemeltető 

referenciáit. 

A Képviselő-testület felkéri a Heves-Styl Építő Zrt-t, hogy 

a fentieken kívül - az alapszerződésnek megfelelően - 

mutassa be az épület bérbeadására vonatkozó iratokat, 

valamint azt, hogy  az ezzel kapcsolatos bérleti díj 

kiszámlázásra került. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Heves Styl Építő Zrt-t 

biztosítson lehetőséget a Zrt pénzügyi átvilágítására 

Heves Város Önkormányzat megbízásából Ungváriné 

Fenyves Beáta részére.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 30. 

 

 

Török János képviselő 11.00 órakor az ülésről távozott. A jelenlévő képviselők száma 11 fő, az 

ülés határozatképes. 
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5./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. 

évi munkatervének jóváhagyására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdés nem hangzott el. 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és az indítványt 3 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek azzal a módosítással, mely szerint a 2012. szeptember 12-i ülés 

napirendi pontjai közé 4. napirendi pontként felvételre kerüljön a gazdasági program 

teljesüléséről szóló beszámoló, illetve a munkatervben a vagyonkezelők beszámolója 

egészüljön ki azzal, hogy a vagyonkezelők beszámolójukban térjenek ki a szerződésben 

foglaltak teljesülésére, végrehajtására.  

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatával kiegészült 

indítványt és támogatják. Módosító javaslatot fogalmaztak meg, mely szerint az októberi 

testületi ülés időpontja ne október 31-én legyen, hanem más időpontban. Javaslatukat az 

indokolja, hogy az ülést követő nap november 1-e, halottak napja lenne. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Elmondta, hogy a módosító javaslatokat a beterjesztő befogadta. Javaslatot tett, hogy október 

24-én legyen a testületi ülés. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosító javaslatokkal kiegészült 

határozati javaslat elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/2_napirend.pdf
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233/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

és a melléklet szerint elfogadta a 2012. január 1-től december 

31-ig terjedő időszakra vonatkozó éves munkatervét. 

A Képviselő-testület kéri a bizottságok elnökeit, hogy a 

napirendek előkészítésében működjenek együtt a beterjesztés 

készítőjével. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. január 1. illetve folyamatosan 

 

 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város intézményeiben 2012. évre érvényes 

nyersanyagnormákról és térítési díjakról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és határozati javaslat 2. 

pontját 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslat 2. pontját 

egyhangúlag elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint a táblázatban hibás a felnőtt saját dolgozó, vendég) EJK, HVNOI sorban 

található 740 Ft-s összeg, számításai szerint ez az összeg csak 700 Ft. Tudomása szerint a 

Pensió 17 Kft. az önkormányzat felé a nettó nyersanyag norma +115%+ ÁFÁ-t számláz ki.  

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Bizottsági ülések alkalmával nem jelezték, hogy a táblázat hibás adatot tartalmaz. Elmondta, 

hogy amennyiben a táblázatban számítási hiba történt, az kijavításra kerül. 
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Kozma Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy soknak tartja a 2. melléklet hivatali konyha (saját dolgozó, vendég) sorban 

található összeget, a 770 Ft-ot. Megjegyezte, hogy több helyen 740, 720 és 730 forintokkal 

számolnak, még a hivatali konyha konkurenciájának számító Aranykehely étterem is 720 Ft 

kér az ebédekért, ez 50 Ft-s többlet költséget jelent a hivatali konyhán étkező emberek, 

nyugdíjasok számára. Elmondta, hogy a hivatali konyha önfenntartó.  

Azzal a kéréssel fordult dr. Balázs Éva irodavezető asszonyhoz, hogy nézzen utána, hogy a 

nyersanyagnormák árainak, számoljon utána, hogy a konyha kevesebb összeggel is tudna-e 

tervezni. Véleménye szerint az áremeléssel a hivatali konyha dolgozói megeshet, hogy 

munkanélkülivé válhatnak. Nem szeretné azt, hogy a hivatali konyha tönkremenjen. 

Véleményem szerint Hevesen a hivatali konyhán főznek a legjobban.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy Sveiczer Sándor tanácsnok úrnak kérésérének megfelelően, ha a táblázatban 

hiba van, az javításra kerül.  

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Ígéretet tett arra, hogy lesz rá lehetőség, akkor korrigálni fognak az összegen. Jelenleg nem 

ismerik az élelmiszerek és az energia árváltozásait és elmondta, hogy ezeket az adatokat 

figyelembe kell venni a nyersanyagnormánál. Elmondta, hogy a költségvetés elkészítésekor 

próbálnak úgy tervezni, hogy az árak harmonizáljanak a konkurencia áraival. Ígéretet tett, 

hogy évközben újra visszakerül a testület elé Heves Város intézményeiben 2012. évre érvényes 

nyersanyagnormákról és térítési díjakról szóló indítvány. 

 

Kozma Tamás képviselő 

 

Tudomása szerint 2011. július 1-től egy fővel kevesebben dolgoznak a hivatali konyhán, tehát 

felszabadult egy dolgozó bére, véleménye szerint a bérből adódó többlettel remekül lehetne 

gazdálkodni. 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Kiszámolta, hogy ha a hivatali konyha nyersanyagnormáját vennénk alapul és a Pensió 17 

Kft. üzemeltetné a hivatali konyhát, akkor a dolgozók étkezéséért 855 Ft-t számlázna ki.   

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjának 

elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 
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234/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az indítványt és az alábbi határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzatának intézményeiben 2012. 

január 01-től a várható infláció mértékével, 4,2%-kal 

emelkedik a nyersanyag norma összege. 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2012. január 01. 

 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány a számlavezető pénzintézet választása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangú igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kiegészítésként elmondta, hogy a március végén lejáró szerződés tekintetében szerettek volna 

közbeszerzési bizottsági ülést tartani, erre azonban eddig nem került sor, reményei szerint 

még az évben a közbeszerzési bizottság tárgyalni fog a számlavezető pénzintézet 

választásáról. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/5_napirend.pdf
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235/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete megtárgyalta az indítvány és 

a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Képviselő-testülete felhatalmazza a 

polgármestert, hogy bankszámlavezetésre és a kapcsolódó 

szolgáltatásokra vonatkozóan közbeszerzési eljárást indítson. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: haladéktalanul 

 

 

 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út 

forgalomképes vagyontárggyá történő minősítése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az indítvány a novemberi testületi ülés napirendje volt, akkor azonban az 

indítvány tárgyalását elhalasztották.  

 

 

Kérdések  

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Elmondta, hogy a homokbányát az AVE Heves Városfenntartó Kft. adta el 2005-ben, vagy 

2006-ban. Megkérdezte, hogy az út sorsát érinti-e az a jogvita, ami Kakuk Judit és az AVE 

Heves Városfenntartó Kft. között van. Megkérdezte, hogy az út ténylegesen létezik-e, vagy az 

út egy része már maga a horgásztó. Megkérdezte, hogy létezik-e még a 0302/134 út, vagy ezt 

az utat már beszántották. 

 

 

Szedlák Szabolcs képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a Nemzeti Közlekedési Hatósággal mikor folytatták le az egyeztetést az 

ügyben. Hiányolta, hogy az indítvány mellékleteként nem csatolta a hivatal a Nemzeti 

Közlekedési Hatóság döntését és az ügyvéd úr levelét sem. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Az ingatlan nyilvántartás szerint az út létezik, ahogy a térkép másolaton is látható, 

függetlenül attól, hogy bevan-e szántva, vagy sem.  
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Domján Róbert csoportvezető 

 

Elmondta, hogy szóbeli egyeztetést folytatott az akkori Nemzetközi Közlekedési Hatósággal, 

arról, hogy az út megszüntetése lehetséges-e ellenérdekű fél fennállása esetén. Elmondta, 

hogy az út megszüntetése esetén a hatóság azt vizsgálta, hogy van-e olyan ellenérdekű fél, 

akinek ingatlana más közút kapcsolattal nem rendelkezik. Elmondta, hogy jelen esetben van 

egy olyan harmadik személy, akinek ingatlanát csak erről az útról lehet megközelíteni. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy az út tulajdonosa az önkormányzat, a perbe nem vonták be az 

önkormányzatot, így jelenlegi helyzet alapján elmondta, hogy nem érinti az út sorsát a peres 

eljárás. 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Téves Sveiczer Sándor képviselő információja, mely szerint az AVE Heves Városfenntartó Kft. 

adta el a homokbányát. Elmondta, hogy az ingatlan az önkormányzat tulajdonába volt és az 

AVE Heves Városfenntartó Kft.-nek bányászati joggal rendelkezett, amelyet akkor nem 

lehetett megszüntetni. Feltételezi, hogy a rekultivációs munkálatokkal kapcsolatos a per. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal 1 nem szavazat 

mellett elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint, ha a 0302/134 út Heves város tulajdona, akkor Heves Város 

Önkormányzata is érdekelt az út fogalomképessé tételben.  

 

dr. Nagy Sándor képviselő 11.33-kor elhagyta az ülést, 11.35-kor megérkezett az ülésre. 

 

 

 Domján Róbert csoportvezető 

 

Elmondta, hogy a 0302/134 út nem Heves Város Önkormányzat tulajdonában áll, hanem 

Kakuk Judit tulajdonában. Érdekesnek tartja, hogy ez az út magántulajdonba kerülhetett, 

hiszen az egykori szövetkezeti törvény alapján az egykori szövetkezeti utaknak önkormányzati 

tulajdonba kellett volna kerülnie. Tudomása szerint az 0302/134 út korábbi tulajdonosa 

megegyezett azzal a tulajdonossal, akitől Árvai István megvette a 0302/16 szántót megvették. 

Megjegyezte, hogy az ingatlan eladása után keletkezett az ellentét Kakuk Judit és az egykori 

bocanádi tulajdonos között.  
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Sárándi István képviselő 

 

Elmondta, hogy a forgalomképesség az ingatlan eladására vonatkozik. Véleménye szerint 

Sveiczer Sándor képviselő hozzászólásában arra gondolt, hogy az út maradjon önkormányzati 

tulajdon és a forgalom számára elérhető maradjon az út. 

 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

236/2011. (XII. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út forgalom képes 

vagyontárggyá minősítése tárgyában benyújtott indítványt és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzata a 29/2005 (II.23.) 

önkormányzati határozat 1.) pontját hatályon kívül helyezi.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 30. 

 

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

zárt ülését 11.30 órakor bezárta.  

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond sk.     Szabó Sándor sk. 

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2011. december 14-i testületi üléséről készült jegyzőkönyv szavazási 

eredményei 

 

 

Napirend előtti: napirend elfogadásáról szavazás  
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1. napirendi pont: Szavazás a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért és közüzemi 

csatornamű használatért fizetendő 2012. évi díjak megállapításáról 
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2. napirendi pont tárgya: Szavazás a helyi menetrend szerinti autóbusz közlekedés 

viteldíj megállapításáról 
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3. napirendi pont tárgya: Szavazás a lakás és helyiségek bérletéről, valamint 

elidegenítéséről szóló 18/2001. (XII.07.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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4. napirendi pont tárgya: Szavazás Sveiczer Sándor javaslatával kiegészül indítványról, 

mely szerint a testület tagjai a testületi ülések alkalmával kapjanak tájékoztatást, 

kimutatást az átmeneti gazdálkodás időszakában a bevételekről és a kiadásokról 
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5.  Szavazás a napirendi pontok tárgyalási sorrendje módosulásáról 
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9. napirendi pont tárgya: Szavazás a város közoktatási feladatai jövőbeni ellátásáról  
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10. napirendi pont: Szavazás a Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok 

üzemeltetési költségeinek viseléséről 
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5. napirendi pont: Szavazás Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. 

évi munkatervének jóváhagyásáról  
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6. napirendi pont: Szavazás Heves Város intézményeiben 2012. évre érvényes 

nyersanyagnormákról és térítési díjakról 
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7. napirendi pont: Számlavezető pénzintézet választásáról 
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8. napirendi pont: Szavazás a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út forgalomképes 

vagyontárggyá minősítéséről 

 

 
 


